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علیرضا فرهادی:

وظیفه ما بالا بردن ضریب امنیتی از لحاظ تصادفات شهری است

قائم مقام شهردار کرج:

وظایف مسئولان شهرداری کرج در مواقع بحران تعیین شده است

در سال 75 بعد از تبدیل شدن مشکین دشت به 
شهرو تشکیل شهرداری این شهر در همان آغازین سال 
، شهرداری درصدد آمد تا یکی از شاخه های مدیریتی 
اصلی شهردر موضوع ترافیک حمل و نقل این شهرستان 
راه اندازی نماید. البته لازم به ذکر است قبل از این 
تصمیم هیچگونه تاکسی یا اتوبوسی به صورت رسمی 
فعالیت نمی کردند و حمل ونقل و جابه جایی مسافران 
توسط مینی بوسهای قدیمی انجام می پذیرفت در آن 
زمان خود مشکلاتی عدیده ای برای شهروندان به وجود 
آورده بود.بعد از تشکیل سازمان حمل و نقل در شهر، 
جابه جایی و حمل و نقل مسافران به صورت قانونی وجا 
به جایی مسافران چه از لحاظ امنیتی مسافرودسترسی 
آسان مسافر نسبت به وسایل نقلیه رنگ و لعاب خاصی 
به خود گرفت و مردم با رضایت خاطر بیشتری به جهت 
جابه جایی و مسافرت های درون شهری پیدا کردند.

بنابراین بر آن شدیم تا گفتگویی در این خصوص با 
علیرضا فرهادی مسئول حمل و نقل شهرستان مشکین 
دشت انجام دهیم که در پی می آید:علیرضا فرهادی 
در ارتباط با وجود دایره این حمل و نقل شهرستان 
فرصت  که  شاکرم  را  گفت:خداوند  دشت  مشکین 
خدمت گذاری به مردم شریف شهر مشکین دشت به 
اینجانب داده است واز شهردار محبوب و مردمی شهر 
مشکین دشت و اعضای تلاشگر شورای شهر به بنده 
اعتماد نمودند تشکر و قدردانی می نمایم،اینجانب از 
سال 73 در خدمت مردم شریف و بزرگوار شهر مشکین 
دشت بودم که پس از تصویب هیئت وزیران در سال 
75 از حالت روستا خارج و به شهر تبدیل گردید که 
پس از تاسیس شهرداری مسئولیت ترافیک را عهده 
دار شدم که از همان ابتدا این شهربه جهت بالا بردن 
مانند  داشت  تغیرات  یکسری  به  نیاز  امنیتی  ضریب 

نصب علائم راهنمائی و رانندگی و خط کشی معابر 
و اصلاح هندسی که درصد تصادفات را پایین آورد و 
با توجه به اینکه در همان سالهای حمل ونقل فقط 
از طریق مینی بوسرانی و یکسری خودرو به صورت 
مسافر برشخصی انجام می گرفت که با تدابیر صورت 
گرفته توانستیم تسهیلات لازم جهت خرید تاکسی به 
تعدادی از شهروندان واجد شرایط واگذار نمائیم و در 
قدم اول توانستیم راه اندازی تاکسیرانی این شهر با دو 
خط صورت بپذیرد و به حمل و نقل شهری سامان 
بخشیم. علیرضا فرهادی در خصوص عملکرد حمل و 
نقل گفت: در حال حاضر با توجه به تاسیس سازمان 
 302 دارای  سازمان  این   84 سال  در  نقل  و  حمل 
دستگاه تاکسی 17 دستگاه اتوبوس بخش خصوصی 
داراست که جا دارد از سازمان اتوبوس رانی کرج تقدیر 

و تشکر کنیم که ارتباط صمیمانه ای در این خصوص 
با این سازمان داشته است و همچنین تعداد 8داستگاه 
مینی بوس که به بخش خصوصی واگذار گردیده را در 
خدمت مردم شریف مشکین دشت می باشد و لازم به 
توضیح است که با توجه به اینکه دولت در چند سال 
گذشته نسبت به اسقاط تاکسیهای فرسوده به طور 
چشمگیری اقدام ننموده است و در حال حاضر ناوگان 
در حال فرسودگی می باشد که انشالله به حول و قوه 
الهی با توجه به حمایت های دولت تدبیر و امید امسال 
شاهد خروج خودروهای فرسوده باشیم و خودروهایی 
صفر کیلومتر جایگزین گردد که این امر باعث کاهش 
آلودگی و صرفه جویی در سوخت می شود همچنین 
با حمایت شهردار و حمایت اعضای شورای شهر و با 
فرمانداری شهرستان  و  راهور  کارشناسان  فکری  هم 

تغییرات  شاهد  نزدیک  آینده  در  البرز  استانداری  و 
هندسی در سطح شهر و استفاده از ایستگاه اتوبوس 
مکانیزه در نقاط مختلف شهر و نیز استفاده از دوربین 
های ثبت سرعت و تخلف در معابر اصلی شهر که باعث 
بود.  خواهیم  گردد  می  منطقه  در  تصادفات  کاهش 
علیرضا فرهادی به جهت روان سازی و پایین آوردن 
ترافیک خیابان هدایت کار،گفت:در این موضوع ما به 
جهت،صرفه جویی در سوخت و بهبود وضعیت آلودگی 
هوا و ترافیک خیابان هدایتکار،عرض کنم این ترافیک 
را خود ما هم شاهد هستیم و مخصوصا در غروب این 
خیابان بار ترافیکی بسیاری دارد با توجه به رایزنی هایی 
با راهور انجام شده است و خود راهور شهرستان هم 
پیگیراست و حتی مورد توجه شهرداری و شورای شهر 
مشکین دشت هم قرار گرفته وما هم پیگیر هستیم 
در جلسه کمیته فرعی شورای ترافیک شهر با حضور 
راهور،کارشناسان فرمانداری و استانداری تشکیل جلسه 
داده ایم و مصوبه خوبی هم اخذ گردیده که پس از 
تایید در شورای ترافیک شهرستان با همکاری معاونت 
عمرانی و خدمات شهری تغییرات عمده ایی صورت 
خواهد گرفت.فرهادی در خصوص ناوگان حمل و نقل 
شهری این شهر گفت:جا دارد که بگویم ،راننده تاکسی 
شاهد  وقتی  و  شود  می  خطاب  بنده،همکار  نظر  از 
هستم  راننده تاکسی و ناوگان شهری مشکین دشت 
با چه زحمتی تلاش می کنند تا کسب درآمد حلال 
کند،نبایستی زحمات این عزیزان نادیده گرفت. وهمین 
جا از تمامی عزیزان در زمینه حمل و نقل این شهر  
نقشی را اجرا می کنند تا حمل و نقل آسانتری انجام 
پذیرد و مردم احساس رضایت کنند تشکر و قدردانی 
می کنم و ماهم تلاش خودمان می کنیم تا این عزیزان 

شرایط بهتری داشته باشند .

پدافند  کمیته  گیری  به شکل  اشاره  با  کرج  مقام شهردار  قائم 
در  شهرداری  مسئولان  وظایف  تقسیم  از  دستگاه،  این  در  غیرعامل 
به  اقداماتی  و  ها  بینی  پیش  داشت:  اذعان  و  داد  بحران خبر  موارد 
توسط  بحران،  در  امدادرسانی  تسهیل  و  ها  آسیب  کاهش  منظور 
شهرداری صورت گرفته که اگرچه کافی نیست اما حرکتی به سمت 
محمدرضا  آید.  می  شمار  به  غیرعامل  پدافند  اهداف  به  دستیابی 
رضاپور گفت:به برخی نیازها و اقدامات این دستگاه به منظور اجرای 
برنامه های مرتبط با پدافند غیرعامل و دستیابی به اهداف آن در شهر 
تاکید و یکی از نیازهای این حوزه را تامین امکانات و ایجاد مکان های 
عنوان  بحران  به منظور مدیریت  امدادی  ارائه خدمات  برای  مناسب 
کرد.این مسئول، اهمیت اجرای تدابیر و برنامه های مرتبط با پدافند 
غیرعامل را بویژه در شهرداری و اقداماتی که این دستگاه صورت می 
دهد، بسیار بالا ذکر کرد و ادامه داد: کمیته بحران شهرداری کرج با 
و طبق  است  گرفته  اکنون شکل  هم  کرج  بحران شهر  عنوان ستاد 
دستورالعمل ارائه شده، مسئولان این دستگاه نسبت به وظایف خود 
پدافند  بحث  اینکه  بیان  با  دارند.وی  آشنایی  بحران  بروز  موارد  در 
غیرعامل چند سالی است که مطرح شده و اقدامات مورد نیاز در این 

اصلی  با هدف  هایی  سوله  احداث  افزود:  است،  توسعه  نیامند  حوزه 
و  حادثه  بروز  زمان  در  غذایی  مواد  انبار  و  شهروندان  موقت  اسکان 
استفاده به عنوان سوله ورزشی در هنگام صلح و آرامش از این جمله 
گذر  به  تواند  می  که  تدابیری  از  یکی  همچنین  است.رضاپور،  بوده 
از مسیر بحران ها کمک کند را تسهیل مسیر امدادرسانی  ساده تر 
عنوان کرد و افزود: برای این منظور در ساخت و احداث پل ها که از 
جمله پروژه های بزرگ و مهم شهر به شمار می آیند پیوست پدافند 
کمترین  دچار  حادثه،  وقوع  با  تا  شود  می  گرفته  کار  به  غیرعامل 
سرعت  با  را  امدادرسانی  طریق  این  از  بتوان  و  شده  ممکن  آسیب 
بیشتری صورت داد.این مسئول، در عین حال گفت: با توجه به اینکه 
و  بروز حادثه  راه های زمینی در مواقع  از طریق  امدادرسانی  امکان 
بحران دشوار خواهد بود، ایجاد دسترسی هوایی در مسیرهای مختلف 
شهری از اهمیت ویژه ای برخوردار است.به گفته معاون سابق شهردار 
کرج، یکی از این روش ها می تواند در قالب تامین پدهای بالگرد در 
سطح شهر انجام گیرد؛ وی، پارک های شهر را محل مناسبی برای 
اجرای طرح عنوان کرد.رضاپور خاطرنشان کرد: از پدهای مذکور می 
در  و  کرد  برداری  بهره  ها  پارک  در  منظوره  چند  صورت  به  توان 

مواقع بحران مسیر را برای وسایل امدادی هوایی مهیا نمود.قائم مقام 
شهردار، اجرای بخشی از  فعالیت های حوزه پدافند غیرعامل را در 
قالب اقدامات و فعالیت هایی عنوان کرد که توسط معاونت خدمات 
شهری و سازمان های زیرمجموعه آن همچون آتش نشانی و خدمات 

موتوری صورت می گیرد.

 استان بوشهر دارای 
دوهزار و 932 موقوفه است 

بوشهر  استان  خیریه  امور  و  اوقاف  مدیرکل 
گفت: دو هزار و 932 موقوفه در استان بوشهر وجود 
دارد که از این شمار 500 موقوفه درآمدی و مابقی 
نیز مسجد و حسینیه است.وی در بخش دیگری از 
صحبت های خود با اشاره به برگزاری طرح ضیافت 
الهی در استان بوشهر بیان کرد: این طرح همزمان با 
ماه رمضان در 40 بقعه متبرکه استان بوشهر برگزار 
می شود.مدیرکل اوقاف و امور خیریه استان بوشهر 
بیان داشت: اعزام مبلغ به بقاع و آستان امامزادگان، 
مساجد و مناطق محروم، برپایی نماز جماعت، دعا 
و مناجات، تفسیر قرآن و برگزاری محفل انس با 
قرآن با حضور قاریان مصری از جمله برنامه های 
طرح ضیافت الهی به شمار می رود.وی یادآور شد: 
تاکنون چهار برنامه قرائت برای قاریان مصری پیش 
بینی شده و در صورت وجود ومتقاضی این شمار 
برنامه افزایش پیدا می کند.محمدیان افزود: در قالب 
نیز  تابستانی  ویژه برنامه های  معنوی  نشاط  طرح 
برنامه های متنوع قرآنی، مذهبی، عقیدتی، احکام 
در بقاع متبرکه استان بوشهر برگزار می شود. وی 
یادآور شد: یکی از برنامه های شاخص طرح نشاط 
معنوی در سال جاری ترویج سبک زندگی اسلامی 
و گفتمان انقلاب با به کارگیری منویات امام خمینی 

)ره(و مقام معظم رهبری خواهد بود.

برپائی نمایشگاه عکس یادآفتاب در 
شرکت توزیع برق استان سمنان

نمایشگاه عکس “یادآفتاب” به مناسبت سالروز 
ارتحال حضرت امام خمینی )ره( در ساختمان اداری 
شهید بابائی شرکت توزیع برق  استان سمنان برپا 
شد .گفتنی است ؛ این نمایشگاه همزمان با بیست 
و هفتمین سالگرد ارتحال ملکوتی بنیانگذار نظام 
مقدس جمهوری اسلامی ایران و پنجاه و سومین 
خرداد  پانزدهم  خونین  قیام  شهدای  سالگشت 
1342 در این شرکت دایر شده و به مدت یک هفته 
برقرار می باشد.یادآور می شود ؛ در این نمایشگاه 
تصاویری از زمان رحلت حضرت امام )ره( و عشق و 
ارادت و محبت مردم کشورمان نسبت به معمار کبیر 

انقلاب اسلامی در معرض دید قرار گرفته است.

تحول در صنعت گردشگری بانه ،چشم 
انتظار سرمایه گذاران بومی 

در  تحول  اینکه  بیان  با  کردستان  استاندار 
سرمایه گذاری  انتظار  در  بانه  گردشگری  صنعت 
است گفت: سرمایه گذاران بومی شهرستان بانه می 
توانند در کنار سرمایه گذاری های دیگر با استفاده از 
طبیعت بکر و بسیار زیبای این شهرستان در جذب 
گردشگر گام بردارند.عبدالمحمد زاهدی در مراسم 
افتتاحیه هتل 5 ستاره لاله و هتل زانا در شهرستان 
رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون  حضور  با  که  بانه 
سازمان میراث فرهنگی برگزار شد، اظهار داشت: 
کردستان جاذبه های طبیعی منحصر به فرد و نمونه 
و آثار تاریخی و خانه های قدیمی در اقصی نقاط 
علاقه مندان  توجه  مورد  می تواند  که  دارد  استان 
قرار بگیرد. وی تصریح کرد: آیین ها و سنت های 
بخش  در  کردستان  جاذبه های  دیگر  از  فرهنگی 
فرهنگی  جاذبه های  معتقدم  که  است  فرهنگی 
است. بیشتر  استان های کشور  از سایر  کردستان 
زاهدی افزود: بانه ظرفیت دیگری به نام مرز دارد 
که ساماندهی آن در دستور کار وزارت کشور است 
و گاهی هم که مشکلاتی برای آن پیش می آید، 
آزاد  منطقه  ایجاد  داد:  ادامه  شد.وی  خواهد  رفع 
تجاری و صنعتی یکی از خواسته های جدی مردم 
کردستان است که روند تصویب آن در مجلس دهم 

هم پیگیری خواهد شد.

جلسه کمیته هماهنگی توزیع آب 
سدهای گلستان برگزار شد

توزیع آب سدهای  جلسه کمیته هماهنگی 
گلستان با حضور نمایندگان شرکت آب منطقه ای 
، تعاون روستایی، شیلات و هواشناسی برگزار و در 
خصوص چگونگی توزیع آب سدهای استان با توجه 
به زمان آبیاری محصولات کشاورزی تصمیم گیری 
شد.به گزارش روابط عمومی شرکت آب منطقه ای 
استان، مهندس سید محسن حسینی معاون بهره 
استان  ای  منطقه  آب  حفاظت شرکت  و  برداری 
در این جلسه گفت: بر اساس آخرین آمار و اعداد 
شرایط بارندگی استان از ابتدای سال آبی شرایط 
خوبی بوده است و عملکرد نسبت به دراز مدت نیز 
مثبت بوده است.وی افزود: افزایش بارندگی ها هر 
نسبی آب سطحی  بهبود  و  افزایش  چند موجب 
اما خشکسالی  و تغذیه آبّ زیرزمینی شده است 
هیدرولوژی کاملا مرتفع نشده و رواناب رودخانه 
ها نسبت به آمار دراز مدت کاهش و  در آبخوان 
های استان هنوز با کسری مخزن مواجه هستیم.
ابتدای  از  مهندس  سید محسن حسینی گفت: 
سال آبی جاری تا کنون 425 میلی متر باران در 
باریده است که 46 درصد نسبت به سال  استان 
افزایش  دراز مدت  به  نسبت  و 31درصد  گذشته 
برداری  بهره  و  حفاظت  دهد.معاونت  می  نشان 
شرکت آب منطقه ای گلستان با بیان وضعیت آب 
سدهای استان گفت: از ظرفیت 300 میلیون متر 
مکعبی 14 سد بزرگ مخزنی استان در سال جاری 
207 میلیون متر مکعب یعنی معادل 70 درصد 
آب ها آبگیری شده است .وی تصریح کرد: سطح 
های  تعاونی  تابستانه  نیاز   مورد  آب  پیشنهادی 
6 گانه سدهای گلستان و بوستان حدود 6 هزار 
هکتار است  که لازم است مدیران عامل تعاونی 
و نمایندگان کشاورزان جهت عقد قرارداد مراجعه 
نمایند.سرپرست دفتر بهره برداری و نگهداری از 
تاسیسات آبی شرکت آب منطقه ای گلستان نیز در 
این جلسه اظهار داشت: مرمت و بازسازی ایستگاه 
پمپاژ گلستان و تعمیر کانال اصلی سد بوستان در 
رسولی  است.شعبان  اقدام  دست  در  حاضر  حال 
پایاب  اراضی  آب  تامین  با  ارتباط  در  کرد:  بیان 
سد گلستان و سراب وشمگیر از جمله تعاونی ها 
و پرورش ماهی و غیره متناسب با عقد قرارداد و 
درخواست آب توسط شرکت توزیع آب هماهنگی 
لازم انجام خواهد شد.نماینده هواشناسی گلستان 
نیز در این جلسه گفت: پیش بینی های سه ماه آتی 
در ارتباط با نزولات جوی وضعیت نرمالی را نشان 
می دهد ولی پیش بینی های دمایی افزایش یک تا 

یک و نیم درجه را نشان می دهد.

مسابقات قهرمانی »پرس سینه« در 
دانشگاه جامع علمی-کاربردی گلستان

»پرس  قهرمانی  مسابقات  دوره  اولین 
گلستان  استان  دانشجو  شهدای  جام  سینه« 
 1395 خردادماه   10 مورخ  دوشنبه  امروز 
راس ساعت  13 و 30 دقیقه در مرکز آموزش 
در  واقع  گرگان  کارگر  خانه  -کاربردی  علمی 
ویلاشهر شهرک جوادالائمه )مریم آباد( برگزار 

می گردد.

معاون امور اجتماعی بهزیستی استان مرکزی:
خانه بازی کودکان در استان مرکزی 

تاسیس می شود
عبدالکریم یادگاری در گفت وگو با خبرنگار 
راستای  اداره کل در  این  اراک گفت:  فارس در 
جانبه  همه  رشد  برای  مناسب  بستری  ایجاد 
اخلاقی،  روانی،  ابعاد  بر  مشتمل  کودکان 
پرورش  و  کودکان  و جسمی  اجتماعی  معنوی، 
وقایع  به  نگرش صحیح کودکان نسبت  و  درک 
شکوفایی  و  اجتماعی  محیط  و  زندگی  محیط 
استعدادهای آنان در ابعاد مختلف اقدام به صدور 
مجوز تاسیس خانه بازی کودکان در استان کرده 
است.وی تصریح کرد: این طرح همچنین با هدف 
و  اندیشه  بیان  در  کودکان  توانایی های  توسعه 
آموزش  از  استفاده  با  عواطف  و  احساسات  بروز 
شعر  بازی،  کلامی،  هنری،  زندگی،  مهارت های 
و نمایش، ایجاد پایگاهی برای اجرای سیاست ها 
کودکان،  یکپارچه  تکامل  و  رشد  برنامه های  و 
ارزش های  به  توجه  و  اخلاقی  ارتقای هوشیاری 
مفاهیم  آموزش  همچنین  مذهبی،  و  دینی 
گذشت،  دوستی،  نوع  تعاون،  نظیر  اجتماعی 
و  زندگی  مطلوب  ارزش های  و  همکاری  ایثار، 
آموزش  طریق  از  زندگی  مهار ت های  آموزش 
غیر مستقیم و کسب تجارب گوناگون به اجرا در 
آمده است.معاون امور اجتماعی بهزیستی استان 
و  نگهداری  مراقبت،  در  اولیا  به  کمک  مرکزی 
جانبه  دو  مؤثر  ارتباط  ایجاد  و  کودکان  پرورش 
بین کودک و اولیا در کنار آماده سازی آنها برای 
ورود به نظام آموزش رسمی کشور و به منظور 
از  دسته  آن  برای  مناسب  شرایط  کردن  فراهم 
از  وقت  تمام  استفاده  به  تمایل  که  خانواده ها 
مهد کودک ها را ندارند و یا به دنبال مکانی امن 
امکان  که  مواقعی  در  خود  کودک  حضور  برای 
به همراه بردن فرزندشان را با خود ندارند، را از 
برشمرد.یادگاری  طرح  این  اجرای  اهداف  دیگر 
ساماندهی  راستای  در  امر  این  داشت:  اظهار 
بازی  خانه  تاسیس  منظور  به  افراد  درخواست 
بازی  خانه های  فعالیت  از  جلوگیری  و  کودکان 
این  بر  می گیرد،  صورت  استان  در  مجاز  غیر 
با  می توانند  شرایط  واجد  متقاضی  افراد  اساس 
امور  و  بهزیستی شهرستان ها  ادارات  به  مراجعه 
به  نسبت  استان  بهزیستی  نوجوانان  و  کودکان 
وی  گفته  کنند.به  اقدام  خود  درخواست  ارائه 
استان  در  بازی  خانه های  از  یک  هیچ  تاکنون 

مجوز فعالیت از بهزیستی را دریافت نداشته اند.
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